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Je naozaj krásne vidie� ¾udí, ktorí 
merajú desiatky kilometrov, len aby 
sa mohli zúèastni� zázraèných 
zhromaždení, poèúva� Božie 
slovo, chváli� Pána a v neposlednej 
miere si aj odnies� svoj osobný 
zázrak, ktorý má Pán Ježiš 
pripravený pre každého èloveka.
Svedèí to o ve¾kom hlade po Bohu 
a aj ve¾kej láske k Pánu Ježišovi.
Jednou z týchto ¾udí je aj sestra 
Berta, ktorá k nám dochádza na 
zhromaždenia spolu s ostatnými 
sestrami až z Michaloviec, tak 
èasto, ako sa to len dá.
A Pán Ježiš takéto h¾adanie 
odmeòuje zázrakmi.
Sestra Berta jeden nádherný 
zázrak nedávno prežila a ve¾mi 
rada sa o oò s nami podelila.
Verím, že aj teba jej svedectvo 
poteší a povzbudí k tomu, aby si si 
vedel aj ty prevzia� od Ježiša svoj 
zázrak.

Dlhší èas som trpela na chorobu 
pankreasu, nebolo to niè príjemné. 
Musela som drža� diétu a užíva� 
lieky. Lieky zaberali len doèasne, 
choroba sa po nieko¾kých dòoch 
neustále vracala naspä�. Nevedeli 
mi pomôc�, napriek tomu, že som 
a b s o l v o v a l a  v y š e t r e n i a  v  
nemocnici. Vždy pri odchode z  
domu, musela som si nutne pribali� 
aj hygienickú výbavu, aby som ten 
pobyt mimo domu nejako vydržala. 
Jednu nede¾u som na zhromaždení 
išla na modlitbu za uzdravenie. 
Hneï po modlitbe som pocítila 
úžasné uvo¾nenie. Verila som, že 
ma Pán uzdravil, že sa to stalo.
Krátko na to som išla na kontrolu - 
robili mi "fibroskopiu"  a lekár na 
svoje ve¾ké prekvapenie musel 
konštatova�: "Všetko je èisté, 
ïalšia kontrola nie je potrebná"! 
Nemohol tomu  sám uveri�. Ako 
som to poèula, v momente som 
vyskoèila z postele a povedala 
nahlas: "Vïaka Pánu Ježišovi, 
ktorý ma uzdravil, za èo Mu 
srdeène ïakujem!"
Toto uzdravenie trvá až doteraz, 
ïakujem za to Pánu Ježišovi a 
chválim Ho za to.

Tento môj zázrak má aj jedno 
nepriame pokraèovanie.
Pred èasom sme boli z práce na 
v y š e t r e n í  v  K o š i c i a c h  n a  
pracovnom lekárstve, pretože 
pracujem v prostredí,  kde je 
mnoho hluku. Sedeli sme v èakárni 
a èakali na vyšetrenie a rozprávali 
sme sa. Jedna pani povedala, že jej 
manžel je už dlhšiu dobu chorý. Ja 
som jej zaèala hovori� pravdy 
evanjelia, hlavne to, že u ¾udí 
pomoc nenájdeme, iba u Boha a 
tiež to, že Pán Ježiš dokáže 
každého uzdravi�. Pripojila som k 
tomu svoje osobné svedectvo o 
tom, ako ma nedávno Pán Ježiš 
uzdravil. Všetci prítomní stíchli. Istú 
chví¾u tam bolo ticho. Napokon tá 
pani prehovorila a povedala, že je 
to dobré, èo som povedala. 
Spomenula som jej, že aj jej 
manžel môže by� uzdravený.
Vtedy som videla, že aké je dôležité 
hovori� ¾uïom o tom, že Pán Ježiš 
nás miluje a môže nás aj uzdravi� 
zázraèným spôsobom. 
¼udia, ktorí poèúvajú naše 
svedectvo, sú nútení zamyslie� sa 
nad svojím životom, koneènos�ou, 
nad tým,  preèo sú tu, atï.

Ïakujem Ti, Pane Ježišu,  za to 
stretnutie, verím, že to nebola len 
náhoda....
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